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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogathatónak tartja a Szentkirályi Alexandra 
Fővárosi Közgyűlésben benyújtott javaslatával összhangban álló javaslatomat az 
antikorrupciós szobák létrehozásáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Ön a 2024. október 30-án tartott Kormányinfón újságírói kérdésre elmondta, hogy még nem olvasta
az antikorrupciós szobák létrehozására vonatkozó javaslatomat, amelyet Szentkirályi Alexandra, a
Fővárosi  Közgyűlés  Fidesz-frakciója  vezetőjének  hasonló  javaslata  inspirált.  Javaslatom
Szentkirályi Alexandra javaslatát – azzal egyetértve – kiterjesztené a költségvetési szervek és az
állam többségi tulajdonában álló gazdasági társaságok körére is. Ön az említett Kormányinfón azt is
aláhúzta,  hogy  elvben  támogat  minden  olyan  javaslatot,  amely  a  korrupció  visszaszorítását
szolgálja. Ezek alapján engedje meg, hogy ismét figyelmébe ajánljam „Az antikorrupciós szobák
létrehozásáról” című, T/9462 számú határozati javaslatomat, amely az Országgyűlés weboldalán
megtalálható.
 
Miután  az  Igazságügyi  Bizottság  kormánypárti  többsége  leszavazta  a  javaslatot,  az  alábbi
kérdésekkel fordulok Önhöz.
 

• Ön támogathatónak tartja Szentkirályi Alexandra antikorrupciós szobákról szóló 
javaslatának országos szintű megvalósítását a költségvetési szervekre és az állam 
többségi tulajdonában álló gazdasági társaságokra vonatkozóan?

• Várható, hogy a kormány saját javaslatot terjeszt az Országgyűlés elé az antikorrupciós 
szobák létrehozásáról?

 
Amennyiben  csak  bizonyos  feltételek  esetén  tudja  támogatni  javaslatomat,  kérem,  a  mielőbbi



megvalósítás érdekében a válaszában térjen ki ezekre.
 
Tisztelettel  várom  válaszát,

Jámbor András
országgyűlési képviselő
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